
STIGMA RY 7/2023 

Stigma ry:n hallituksen kokous   

Aika: 21. syyskuuta 2023 klo 18 

Paikka: Kaisa-kirjasto, huone 4005 & Teams  

Läsnä:  

Emilia Muuri 
Elena Tulyakova 
Eveliina Ruusola 
Joel Hämäläinen 
Rosaliina Frantti 
  
1. Kokouksen avaus   

Avataan kokous ajassa 18.06. 

2. Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi   

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Esityslistan hyväksyminen    

Lisätään alkuperäiseen esityslistaan kohdat:  

5.2.1 Vuosijuhlien lippujen hinnat  
14.4 Muiden järjestöjen vuosijuhlaedustus  
12.2.2 Valtioneuvosto excu 6.11.  

Hyväksytään esityslista.  

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen   

Hyväksytään pöytäkirja. 

5. Talousasiat   

5.1 Yleinen taloustilanne  
Hyvä. 
5.2 Vuosijuhlien taloustilanne  
Hyvä, vaikka kulut tietysti voivat vielä muuttua.  
5.2.1 Vuosijuhlien lippujen hinnat  
Ravintolan arvio kuluista per hlö noin 88e (sisältäen juomat, ruoan ja muut kulut). Päätetään 
kompensoida lippuja tuntuvasti vallitsevan taloudellisen tilanteen vuoksi (keskimäärin 10-15e).  
Lippujen hinnoittelu siis seuraavasti opiskelijoille: 



71e vegaaninen menu, alkoholiton 
73e vegaaninen menu, alkoholillinen 
76e kalamenu, alkoholiton 
78e kalamenu, alkoholillinen 
Alumnilippu aina 20e kalliimpi lipputyypeittäin opiskelijalippujen hintoihin suhteutettuna. 
Kannatuslipun hinnaksi sovittiin 130e. Lippujen maksimikapasiteetti tilan vaatimusten mukaan eli 
lippuja myydään enintään 180 henkilölle. Hallitus ja toimikunta maksavat alustavasti omat liput, 
mutta kompensoidaan myöhemmin jos rahaa jää yli tai mahdollisesti järjestetään virkistysilta 
vuosijuhlatoimikunnan kesken juhlien jälkeen.  
5.3 HYYn tukien tilanne  
HYYn tuet maksettu kokonaisuudessaan tilille. 

6. Yhdenvertaisuus   

Odotetaan Kannunvalajien uuden suunnitelman valmistumista. Häirintäyhdyshenkilöt tulee vielä 
hankkia Stigman vuosijuhliin. 

7. Ympäristö   

7.1 Vuosijuhlien ruoka ja lippujen hinnat   
Vuosijuhlien lippujen hinnoittelussa suositaan vegaanista vaihtoehtoa. Kalamenun sisältävien 
lippujen hinta siis kalliimpi. 

8. Urheilu ja kulttuuri   

Tavoitteena matalan kynnyksen tapahtumien järjestäminen joustavalla aikataululla. Syksyllä 
mahdollinen teatterireissu Stigman järjestämänä. Myös mahdollinen tutustumiskäynti UniSportiin 
lokakuulle. 

9. Tiedotus   

9.1 Nettisivujen päivitys  
Nettisivuja jälleen päivitetty.  
9.2 Virkailijoiden ja toimikuntalaisten esittely  
Tehdään koko hallituksen ja toimikunnan porukalla uusi esittely ja mainostetaan vuosijuhlia 
(Instagram postaus, ei story). 

10. Työelämä   

10.1 Ekskujen tilanne (Ympäristöministeriö ja valtioneuvosto)  
Ympäristöministeriöstä ei olla vastattu, mutta valtioneuvoston kanssa sovittu eksursio 6.11. klo 
14-16. 
10.2 Yhteisekskun tilanne (KRP Desistanssin kanssa)  
Ilmoittautuminen täynnä, mutta selvitetään, saadaanko vielä lisäpaikkoja. 



11. Opintoasiat   

11.1 Tieteenalan kokoukset  
Ei kokoukseen tuotavaa. 

12. Tapahtumat   

12.1 Menneet tapahtumat  
12.1.1 Ainejärjestöpiknik 30.8.  
Meni sujuvasti, myytiin haalarimerkkejä mukavasti. 
12.1.2 Kannunkaatajaiset 4.9.  
Ei osallistuttu sairastapausten vuoksi.  
12.1.3 Sosiaalitieteiden fuksiaiset 14.9.  
Osallistuttiin, tapahtuma sujui hyvin.  
12.1.4 Valtsikan fuksiaiset 16.9.   
Osallistuttiin yhteistyössä Stydin kanssa. Tapahtuma sujui hyvin ja myytiin myös haalarimerkkejä. 
12.2 Tulevat tapahtumat  
12.2.1 Vuosijuhlat 18.11.  
Juhlapuhuja vielä etsinnässä. Maria Ohisalolle laitettu viestiä. Toisena vaihtoehtona Anna Kontula, 
mikäli Ohisalo ei vastaa. Minna Van Gerven on tulossa puhumaan yliopistolta. Lisäksi yhteisesti 
sovittiin, että pyritään pitämään valokuvaajan maksimibudjetti noin 300 eurossa. Esiintyjälle 
maksetaan näillä näkymin 265 euroa tai vaihtoehtoisesti pienempi summa, ja tarjotaan ilmainen 
lippu vuosijuhlille. Esiintyjän esityksen kesto noin 15 minuuttia. Jatkojen dj:n palkkio mahdollisesti 
sadan euron liepeillä. Suurempiin palkkioihin kuitenkin varauduttu. 
12.2.2 Valtioneuvoston eksku 6.11. 
Sovittu ja järjestetään 6. marraskuuta. 
12.2.3 KRP-ekskursio 12.10.  
Sovittu ja järjestetään. Tarkistetaan lisäpaikkojen tilanne.  

13. Alumnit   

13.1 Alumniyhteistyö   
Ei toistaiseksi tulevia yhteistöitä, toki vuosijuhlien osalta pian yhteistoimintaa. Pyritään kutsumaan 
alumneja vuosijuhliin eri kanavoiden kautta. Yliopiston ja alumnien järjestämä tapahtuma, johon 
Stigman piti osallistua, peruttiin. 

14. Muut asiat   

14.1 Posti  
Postia ei ole haettu, haetaan pikimmiten. 
14.2 Virkistäytyminen  
Vieläkin sopimatta, jäi aiemmin kiireiden vuoksi toteuttamatta (ei tarpeeksi osallistujia). 
Virkistäydytään, kunhan ehditään.  
14.3 Siivousvuorot   
Vielä sopimatta, mahdollisesti sovitaan Väki ry:n kanssa, että meille toinen siivousviikko ja heille 
toinen. 
14.4 Muiden järjestöjen vuosijuhlaedustus   
Kutsuja saatu kolmelta eri järjestöltä toistaiseksi. Kartoitetaan osallistumista. 



15. Seuraava kokous  

Doodletetaan ensi kuun alussa. Vuosijuhlatoimikunnan kokous 1-2 viikon päästä. 

16. Kokouksen päättäminen  

Päätetään kokous ajassa 19.37. 


